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Giallorossi otworzyli towarzyski turniej Guiness Cup od porażki z

Manchesterem United. Mecz był wyrównany, mimo prowadzenia Anglików

do przerwy 3-0. Po spotkaniu wywiadów udzielili Rudi Garcia, Miralem

Pjanic i Arturo Calabresi.

 

GARCIA NA KONFERENCJI PRASOWEJ

Wynik.

- Wynik zbyt wysoki, ale na koniec wygrali oni i zasłużenie. Różnicę zrobiła

skuteczność. To my uderzaliśmy częściej, ale oni mieli 50 procent więcej celnych

strzałów.

 

Pierwsza połowa negatywna...

- Na boisku było wielu młodych, którzy nigdy nie zagrali w Serie A, więc mogło być

trochę emocji podczas mierzenia się z United. Szkoda, że zeszliśmy na przerwę z

0-3. Potrzeba było więcej klarowności pod bramką, kończąc pierwszą połowę 0-2,

moglibyśmy wygrać.

 

Gol Pjanica?

- Próbuje takich rzeczy również na treningu.

 

Strootman?

- Jest na dobrej drodze do wyleczenia.

 

Możliwa sprzedaż do United?

- Co mogę odpowiedzieć na takie plotki? Za więcej niż 100 milionów możemy usiąść

i rozmawiać...
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PJANIC DLA SKY SPORT

- To był trudny mecz, rywal dużo biegał, byli od nas lepiej przygotowani pod

względem fizycznym, mogliśmy spisać się lepiej, ale to dopiero początek. Cieszę się

bardzo, że tu jestem. Ważne jest uczestniczyć w takich wyjazdach na mecze z

wielkimi zespołami. Pożyteczne jest dla nas mierzenie się zespołami, które są

przyzwyczajone do gry w Lidze Mistrzów.

 

PJANIC W STREFIE PRASOWEJ

- Byliśmy świadomi, że Manchester jest wielkim zespołem, przyzwyczajonym do gry

w Lidze Mistrzów. Potrzeba nam takich spotkań. Widać, że fizycznie wciąż nie

jesteśmy na miejscu. Zacząłem trenować sześć dni temu i nie jest łatwo. Zespół

jednak nie odpuszczał i moim zdaniem wynik nie jest właściwy, gdyż nasz bramkarz

nie miał wiele roboty, również oni zdobyli niesamowite gole. Teraz przygotujemy

dobrze kolejne dwa mecze, turniej jeszcze się nie skończył. Jest bardzo ważne, aby

ulepszać kadrę. Dla klubu, który celuje wysoko muszą przychodzić mocni gracze,

tak jak to się dzieje. Nie powinniśmy robić presji na nowych, jesteśmy my, którzy

powinniśmy im pomagać. W Romie jest odpowiednia mentalność i również dużo

jakości. Zespół ma głód i pragnienie rozegrania wielkiego sezonu.

 

CALABRESI W STREFIE PRASOWEJ

- Marzyłem od dziecka, gdy miałem 3 lata o grze w tych barwach. Absolutnie nie

spodziewałem się gry w wyjściowym składzie. Fantastyczne emocje. Rooney jest

niesamowity. Z pomocą Benatii było łatwiej. Teraz myślę o odpłaceniu trenerowi za

jego zaufanie. Cokolwiek będzie dalej, będzie dobrze.
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